
Aan de bewoners 

van de Krekelmeent 

 

Hilversum, 10  februari 2012  

 

Beste medebewoners, 

Als reactie op het groenrenovatieplan van de gemeente (gepresenteerd in oktober) kwam een groepje 

bewoners bij elkaar, vormde een commissie en formuleerde een concept-reactie plus uitgangspunten 

voor de groenrenovatie van de Krekelmeent. Daarmee maakten we –mede op grond van de reacties van 

medebewoners- duidelijk hoe wij tegen de groenvernieuwing in onze buurt aankeken. Wij hebben dit per 

brief huis aan huis –ter reactie- aan u voorgelegd. Uw reactie was groots en duidelijk. 

In onze contacten met de gemeente zijn resultaten behaald, maar op belangrijke kernpunten (bomen en 

heesters) zijn er nog forse geschilpunten te overwinnen.  

Het is ondertussen tijd om u te informeren over de activiteiten van de commissie en de voortgang van 

het proces.   

De brief en de respons 

In november kreeg u van ons de brief met een reactie op het gemeentelijk plan en uitgangspunten. Wij 

vroegen om uw reactie. Hierop hebben we uiteindelijk 97 antwoorden gekregen. Hiervan steunden 85 

beantwoordingen de commissie en haar brief geheel of zéker op hoofdlijnen. 4 Reacties steunden het 

gemeentelijk plan. 8 x werd “geen mening of neutraal” gegeven. 

De commissie voelde zich voldoende gesteund om door te gaan en heeft –met aanpassingen nav. uw 

reacties- haar commentaar en uitgangspunten naar de gemeente gestuurd. U heeft de tekst op de 

website (www.hilversumsemeent.nl/plan-groenrenovatie-krekelmeent) kunnen lezen. 

2x Overleg met de gemeente 

Naar aanleiding van deze brief hebben we in een overleg met de ambtenaren op 12 december onze 

uitgangspunten nader toegelicht en is ook door de ambtenaren toelichting gegeven. Afgesproken is dat 

de ambtenaren op grond van die uitgangspunten de gemeentelijke plannen nog eens zouden 

overwegen.  

Op zich zijn we van mening dat het eerste gesprek enkele resultaten heeft opgeleverd, maar we waren 

en zijn er nog niet. 

In het tweede gesprek op 24 januari werd bevestigd dat 

 de huidige opzet en spreiding van de geschakelde parkeervakken behouden blijft,   

 de geplande kleine grasperkjes vervallen, 

 in gezamenlijk overleg wordt bezien of nog nieuwe parkeermogelijkheden zijn te realiseren,  

 de groenrenovatie gecombineerd wordt met – gedeeltelijk / waar nodig - bestratingsonderhoud 

(waarover tevoren overleg met ons plaatsvindt),  

 de mogelijkheid van eigen onderhoud door bewoners (obv vastgelegde afspraken) behouden 

blijft. ( Bij dit laatste gaan we er overigens vanuit dat - waar bewoners nu al perken 

http://www.hilversumsemeent.nl/plan-groenrenovatie-krekelmeent


onderhouden -  de huidige inrichting behouden blijft. Zij hebben daar immers al –vaak ook 

financieel- in geïnvesteerd. We hebben om bevestiging hiervan gevraagd.) 

Zie hiervoor verder de verslagpunten op de website aan de hand waarvan u kunt zien hoe wij de 

resultaten van dat gesprek ervaren hebben. 

In het tweede gesprek met een uitgebreide ambtelijke vertegenwoordiging – op 24 januari jl. - bleek 

wat het hete hangijzer blijft. Het is de kern van de groenrenovatie zelf: de bomen en de heesters. 

De kwaliteit van de bomen is inmiddels geïnventariseerd door de “Bomenwacht”. Een grote 

meerderheid van de bomen in de Krekelmeent blijkt er door de gehanteerde maatstaven matig tot 

slecht aan toe te zijn.  Het komt er op neer dat 49 van de 84 bestaande bomen voor kap worden 

voorgedragen.  Enerzijds is de kwestie hoe je de resterende levensduur van bomen waardeert, 

anderzijds is de discussie of revitalisatie of vervanging van bomen op de huidige standplaats mogelijk is. 

De gemeente stelt echter bij handhaven en vervangen hoge eisen aan de leefomstandigheden en 

levensvatbaarheid van bomen. Daarbij vormt een ernstig probleem: het gemeentelijke uitgangspunt dat 

bomen niet langer in de buurt van kabels en leidingen geplaatst kunnen worden, omdat dit volgens de 

gemeente kans op moeilijkheden geeft. Dat is de reden waarom er geen bomen voor de huizen terug 

komen en geen bomen meer in verharding worden geplaatst. Wel is er nog over alternatieven (in de 

sfeer van bloembakken ed.) gesproken.  

De vervanging van de struiken is niet concreet meer besproken, al is er wel een reactie gegeven op de 

wens om aansluitende hoge heesters te plaatsen bij erfafscheidingen en schuttingen. De gemeente 

houdt – kortweg - vooralsnog vast aan plaatsing van solitaire heesters. We zouden er later op 

terugkomen. Deze eerste reactie vonden we overigens niet hoopvol. 

We blijven tegen de plannen met bomen en heesters 

Wij blijven van mening dat de gemeentelijke benadering van de groenrenovatie tav. bomen en struiken 

het groene karakter van onze Krekelmeent te veel geweld aandoet. De commissie heeft de ambtelijke 

delegatie (met kopie aan de wethouder) dan ook laten weten niet tevreden te zijn met de reactie op 

onze uitgangspunten ten aanzien van bomen en heesters. De commissie heeft besloten zelf actief op 

onderzoek uit te gaan om onze eigen visie en voorstellen over behoud, plaatsing en vervanging van 

bomen en plantvakken gedegen te kunnen onderbouwen.  

Ondertussen hebben we ook in het wijkblad verslag gedaan van onze wederwaardigheden. Enerzijds 

om u - onze mede-Krekelmeentbewoners - te informeren, maar ook omdat hetgeen in de Krekelmeent 

gebeurt een voorbode kan zijn voor de aanpak van de groenrenovatie in andere Meenten.  

Tenslotte: onderstaand vindt u de namen en telefoonnummers van de commissieleden. Als u reacties, 

opmerkingen, vragen of suggesties heeft dan horen wij die graag van u. Als u deskundigheid heeft of 

weet op het gebied van bomen, struiken, groen- en stratenonderhoud dan horen wij dat ook graag. 

Met vriendelijke groet, 

Commissie groenrenovatie Krekelmeent 

Edwin Brinkhuis KM 74 (6916796) Piet Pieters- KM 7 (6931658) 
Herry Keetelaar KM 82 (6930956) Houkje Straver - KM 30 (6919997) 
Joke Krijnen KM 95 (6912824) Frits Wolfswinkel KM 126 (6915752) 
Piet Kuijper KM 57 (6915494) Peter Wolzak KM 26 (6934597) 
Joost Nachbahr KM 64 (6930957)  
 


